
Kildehøjen 

 

Referat af møde i afdelingsbestyrelsen torsdag den 8. august 2024 

 

Deltagere: Christine, Esben, Freddy, Vagn Erik (ref.) – afbud: Kurt 

 

1. Siden sidst: Jan Knudsen er ansat som ny inspektør i Boligforeningen – Jan var forbi 

Kildehøjen den 1. august til en snak med Kurt og Vagn Erik om Kildehøjen. 

2. Sommerfest lørdag den 17. august: Christine og Esben har styr på programmet og indkøb. 

Christine laver opslag på Facebook og Esben har tekst til en side, der omdeles i 

postkasserne. Alle kan glæde sig til kampen om ”Den Gyldne Kagerulle”. 

3. Afdelingsmødet tirsdag den 17. september:  Dagsorden m.m. sendes ud af kontoret 

4. Budgetmøde: Inden afdelingsmødet indkaldes afdelingsbestyrelsen til møde på kontoret 

om budgettet for 2025.  Vi afventer dato for mødet.  

5. Affalds sortering: Tilbagemelding fra Eske om det kommende arbejde med adgang til de 

boliger, der er over/under niveau, er lige på trapperne – som aftalt på det ekstraordinære 

afdelingsmøde i juni. 

6. Lade standere: Der er indgået aftale med Clever, og opstillingen forventes gennemført 

omkring 1. december. 

7. Gæsteværelset: Indtil videre har Kurt – i 72 - overtaget værtsskabet.  

8. Fælleshuset: Lone i 120 er kontakt til Fælleshuset. 

9. Diverse: Esben laver opslag /reminder på Facebook om klipning af hække, maling af skure 

(samt ordentlige haver.                                                                                                                                                       

Loppemarked: Nogle beboere har spurgt om Loppemarked: Det er beboerne der til enhver 

tid kan arrangere loppemarkeder.   

10. Næste møde: torsdag den 5. september 

 

 

 

 


